
OLGA GUILLEM  ALCALDESSA DE VILOBÍ D'ONYAR PER CIU 

«El repte més important és que ens concedeixin l'es cola de dues línies»  
L'alcaldessa de Vilobí assegura que s'ha adaptat fàcilment al càrrec i afirma que vol presentar-se als comicis de l'any vinent 
«amb les mateixes ganes i molta il·lusió» 

Olga Guillem és alcaldessa de Vilobí des de finals de l'any passat, quan l'alcalde anterior, Joan 
Busquets, va deixar el càrrec. 

–Va entrar a l'alcaldia fa més o menys mig any. Ha estat fàcil adaptar-se al càrrec? 
–«Ha sigut relativament fàcil, tot i els problemes, com ara la nevada. Amb en Joan ja havíem parlat 
anteriorment i ja tenia un aprenentatge. De moment ho he viscut tot igual com era abans, amb 
molta proximitat a la gent. No hi ha hagut canvis des que era regidora fins ara que sóc alcaldessa.» 

–Ha tingut temps per marcar una empremta pròpia en l'acció de govern o fa una política 
continuista? 
–«El continuisme hi és perquè som el mateix equip. Podem comptar encara amb en Joan, també. 
Però l'empremta pròpia la tenim. En Joan i jo tenim una edat diferent, ell és home i jo sóc dona. 
Això es nota. Per exemple en temes com ara les jardineres dels carrers, la neteja, l'ordenació del 
trànsit. Des d'una òptica femenina es veu diferent.» 

–Quin és el repte més important? 
–«El repte més important és que ens concedeixin la nova escola de dues línies i l'ampliïn també 
per poder tenir escola de dotze a setze anys. Hem demanat un institut escola. No ens han dit que 
no. Hi insistirem molt.» 

–Com porta la relació amb l'oposició? 
–«De vegades es fa difícil, tot i que intentem fer que sigui com més cordial i sana millor.» 

–Ha parlat de l'escola i l'institut escola. Pel que  fa a altres equipaments, té alguna mancança 
més Vilobí? 
–«N'hem fet molts, d'equipaments: la llar d'infants, el teatre, el polivalent de Sant Dalmai. L'escola 
seria la culminació d'aquests darrers vuit anys de govern nostre.» 

–Com està la situació de les arques municipals en u n moment de crisi per a tothom? 
–«L'economia municipal en aquest Ajuntament és sana. Estem endeutats només un 20%. Però 
haurem de fer com tothom i estrènyer-nos el cinturó. En política social intentarem no tocar res, i 
abaixarem el meu sou i el dels regidors entre un 5% i un 10%.» 

–Vilobí va ser un dels municipis que més van patir els problemes de la nevada, i això quan 
vostè feia poc que era alcaldessa. Està tot normali tzat ja? 
–«Tenim algun bosc brut, i hi ha línies provisionals. Els talls de llum que tenim són avisats i en hores no gaire seguides.» 

–Una possible marxa de Ryanair de l'aeroport com af ectaria el municipi? 
–«L'aeroport en si no ens aporta gaire benefici, però sí molta despesa. Afectarà Aena, però el municipi no gaire.» 

–Caldes ha mostrat la seva disconformitat sobre la instal·lació de la planta industrial de reciclatge a Vilobí. Com ho veu? 
–«Caldes hi té dret. Al seu moment vam fer al·legacions i vam pactar com havia de ser. Caldes ha de fer el mateix. No tenen un problema, han de 
trobar una solució que els vagi bé. M'agradaria dir que quan això es va acordar tots els grups del consistori hi vam votar a favor, però al novembre 
part de l'oposició va votar-hi en contra. Estem a l'expectativa del que diu Urbanisme.» 

–Té clar que es presentarà per a alcaldessa el pròx im mandat, no? 
–«La intenció és tornar-me a presentar, amb les mateixes ganes i molta il·lusió.» 
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Olga Guillem, a l'Ajuntament de 
Vilobí. Foto: MANEL LLADÓ.

1

 

Pàgina 1 de 1El Punt - Notícia: «El repte més important és que ens concedeixin l'escola de dues línie...

14/06/2010http://www.elpunt.cat/noticia/article/-/17-politica/180481-lel-repte-mes-important-es-que...


